
 

 1 

	
 
Рада 39ого кур. Спартанки - Zoom 2020 
8-ого листопада 2020 
 
5:00 Відкриття Ради 
 
Наради 
 
1. Вибір присідника і писаря нарад - пл. роз. Зезя Завадівська 
 
2. Голосування над порядоком нарад - Охваленнo 
 
3. Охвалення протоколу з попередної ради - Охваленнo 
 
4. Завваги до звітів: 
 

· Звіт Курінної - не було завваг 
 

· Звіт Заступниці Курінної  
· Питання чи адресар правильний - так але вже цілий рік питаємося за 
список від УСП без  відповіді. 

 
· Звіт Писаря - Другої Заступниці Курінної - не було завваг 

 
· Звіт Референта Кандидатури- звіт зданий після ради 

· Христя Іванник звітувала що маємо трйох кандидаток.  Зіна та Рома 
частинно виконали вимогу із тим що допомогли при Філаделфійські 
свічечці а далі Рома хоче зоорганізувати CPR курс а Зіна blood drive.  
Александра старається зоорганізувати програму із юнацтвом.  Звіт 
зданий після малої ради. 

· Було зацікаблення від одної з але далі не чули від неї 
· Питання до тих подані на бо довгий список - треба чути від Лесі 
Палилик. 

 
· Звіт Скарбника 

· Питання чи то правда що видаток $11,035 тамтого річної ради був 
вищий чим зібрані фонди $9,635 - так.  Далі, чи то все так є, бо не 
перший раз що на Союзівці?  Ідея подана подивитися п'ять років 
назад, щоб зрозуміти кілько пересічно видаємо.  Скарбник це зробить, 
щоб звітувати на великій раді.  Згадано, що згідно із тим треба буде 
припільнувати добровільні датки та витрати на майно - парасолі 
коштували $1,000.  Згадано, що це було наше 60 ліття і напевно мали 
виємкові видатки.  
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· Питання чи треба підвищити вкладку.  Це тема до великої ради.  
· Порадaно було щоб звіт був підписаний (хто написав, за який період) 
· Питання що до вкладки.  До часу ради, $1,600 зібрано (тамтого року 
до цієї пори зібрали $2,000), але це дуже добре, бо без ради подруги 
численно, ще поштою висилають.  (Після малої ради, скарбник вислав 
пригадку куреневі). 

· Було рішено встановити Spending Freeze до наступної ради 
 

· Звіт Кореспонденційного Писаря - не було звіту 
 

· Звіт Гурткa – Філядельфія - не було завваг 
 

· Звіт Гурткa - Ню Йорк  
· Кікі Зінич здала звіт на початок ради та одночасно перейшла бо не 
мали змогу скорше перечитати 

· Рішено що перейти на великій раді поради звіту що до уложення 
дисціпліни що до плян праці  

 
· Звіт Гурткa - Ню Джерзі - не було завваг 

 
· Звіт Гурткa – Чикаго - не було завваг 

 
· Звіт Комітету Початкового Табору  

· Чи всі одержали посвідки, сорочки та наші відзнаки?  Так - дописані 
2020 рік. 

· Впорядники також дістали свої години за громадську діяльність. 
 

· Звіт Комітету Кінного Табору - не було завваг 
 

· Звіт Комітету Ради - не було звіту 
 

· Звіт Комітету Екології - не було завваг 
 

· Звіт Референтa Сеньйорських Справ  
· Розмова про це що легко виповнювати форми і дістати підписи - 
гонимо за нашими Спартанками.  Цього року не мали підвищення.   

· Заслужили собі на підвищення: Буняк, Гладка- Верщур, Гнатишин, 
Сікорська, Камінська, Колодій, Лопатинська, Мандич, Мочула, Олексій, 
Савчин-Дол, Сейлик, Томко, Завадівська і Зінич 

 
· Звіт Референтa Зв'зків УСП Спартанок - не було звіту 

 
· Звіт Референтa Добровільниx Датoк 

· Звіт не згадує курінні датки на оселі цього року, в блаженні пам’яті 
Андрія Біланюка та на наші програми підтримки перших допоможців.  
Ці датки були згадані і в звіті скарбника. 



 

 3 

· Розмова що до ціллі комітету - організація програм збирати фонди та 
рішення як гроші розпускати а не просто зачислити як каса видає 
фонди.  Наступна голова мусить вияснити. 

 
5. Уділення абсолюторії курінному проводі - Уділеннo 

· Звіт Номінаційного Комітету 
· Курінний та гуртковий провід продовжує каденцію до великої ради в 
квітні 2021 

· Відходять голови комітетів Кінного Табору, Початкового Табору, 
Добровільних Даток 

 
6. Статут - Звичаї – Майно 

· Христя Іванник згадала що треба нам до складу ще більше малих відзнак 
Спартанки (в розмові із фірмою за ціну) та чорних шлюфок (Ірка Зварич 
звернеться до ст пл Ані Войтович). 

· Подано обговорити на Великій Раді чи можна дати скарбникові авторитет 
самому отримати майно а не питатися за дозвіл якщо на перед рішимо 
скільки все мати в складі 

 
7. Датки на оселі 

· Розмова відложена до Великої Ради починаючи від попереднього рішення 
що до мінімового стану каси і відсотково скільки можна подарувати. 

 
8. Вмілість в Коробці  

· Після ради Спартанки здали вимоги на вмілість шахіст - нам було заданно 
 
9. Конкурс Фізичної Вправности (КФВ) 

· Ми Спартанки були першунки - відзнаки роздані по станицях - наші 
знимки на Шатерфлай 

 
10. Спартанки "Gear"  

· Згадано що де кілька із нас замовили від старших пластунок але ще не 
одержали 

 
11. Електронна Хроніка 

· Знаємо що Шатерфлай має обмежання і до Великої ради будемо мати 
пропозицію як переписати 

· Питання чи треба ще отримати фізичну хроніку - рішили поки що так але 
можемо обговорити на великій раді 

 
12. КПЗїзд - 31oго жовтня - Головні точки не в повністю!  Ірена Савчин, СП 
 

1. Модернізація ІІІ-ої проби 
· Вже почалася праця 
· Цілком інакший підхід 
· 4 проєкти, глибші, ширші 
· Звернутися до Андрія Зварича 
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2. КТК 
· Одна особа на кожній оселі має закінчити курс Mental Health First Aid 
· Музика і фільми на таборах будуть по українськи 
· Таборові пляни праці мають зберегти рівномірність, гендерно 
нейтралність 

· Приготовляють онлайн реєстрацію на 2021 
· Плянують Ю-2 #2 для тих що пропустили Ю-2 цего року, на ВТ, 
тиждень #1 і #3 

· Буде нова верзія курсу знущання для виховників 
· 10-31. липня 2021 – дати таборів 
 

3. Виховний Сектор 
· Є нові матеріали на віртиальні сходини й вмілості  - plastusa.org 
· Є нові УПН вмілості 
· Нова сторінка для виховників – <Що Нового?> де можна поділитися з 
найліпшими, найбільш успішними точками, сходинами 

· www.Plast.ca  має 12 новацьких сходинах до кожної проби 
· заувага – багато матеріалів на канадській сайт є по англійськи треба 
перекласти 

· <Список Бажань> - бажання на проєкти на 3-ту пробу від станиць і 
осель 

· Має злучити тих що мають потреб і тих що мають таланти (?) 
 

4. Станичні Справи 
· Створшний “Google group” на обмін думок 
· Форум для станичних  
· бутуть стрічатися Квартально 
· Збірки на Пласт в Україні – > 1000 дол мусить  перейти через ГПБ не 
КПС 

 
5. ЮМПЗ 2022 

· Перші два тижні серпня 2022 
· Mid-atlantic region/  
· 3 етапи – спец, по уладах, тоді разом у Washington DC на закриття 
 

6. Інклюзивніть і Справеґливість 
· Іванка Сохоцька подала цікаве представлення – вона (бувша?) Реф. 
Інклюзації в Канаді 

 
 
13. Рада 2021 

· Маємо замовлення на Союзівці - треба буде припільнувати світові 
обставини із пандемією чи зможемо зустрінутися чи треба буде 
віртуально 
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14. Різне 
· Гурток Ню Джерзі буде вишивати подушки бабцям із іменем 
внука/внучки - покажуть га Великій Раді чи хочемо зробити це як о 
курінну традицію? 

· Постараємося зоорганізувати курінну віртуальну коляду. 
 
 
 
 
 
 
 
 

“З Щитом або на Щиті!” 

СКОБ! 

пл. cен. Тереса Куріца, Курінна СП 

пл. сен. Александра Тершаковець Завадівська, Писар СП 
 
 
 


